



من نحن

قطاف تك، منذ تأسيسها في العام ٢٠٠٧م رسمت قطاف التطور خطة عمل لتكون من المؤسسات المتميزة، وتحقق النجاح والتفوق وتقدم خدمة مرضية للعملاء، وذلك بتقديم مجموعة متكاملة من الخدمات للعملاء الباحثين عن أرقى الخدمات بأسلوب احترافي.

About Us

Qitaf Tech, since its founding in 2007 Qitaf Altatawur painted action plan to be one of the outstanding institutions, and achieve success and excellence and provide satisfactory service to customers, providing a full range of services for its customers their seeking about best services professionally manner.

رؤيتنا

بناء شراكة حقيقية مع كل العاملين في مجالنا وفي مقدمتهم العملاء من القطاع الخاص والحكومي، لتقديم كل ما هو مميز بما يتناسب مع التطور السريع الذي يشهده العالم بشكل عام ومواكبة التسارع الكبير والنهضة في التقنية وأمن المعلومات الذي تشهده المملكة العربية السعودية خاصة في هذه المجالات لتحقيق رؤية 2030.

Our Vision

Building a true partnership with all workers in our field, led by customers from the private and government sectors, to provide everything that is distinctive in line with the rapid development witnessed by the world in general and keeping pace with the great acceleration and renaissance in technology and information security witnessed by the Kingdom of Saudi Arabia, especially in these fields to achieve the vision 2030.





رسالتنا

ان أنظمة المعلومات والتكنولوجيا والأنظمة الأمنية هي في الوقت الحالي من الأساسيات التي تقييم من خلالها الدول وهي الركيزة الأساسية التي تشكل الفارق في حياة الناس ل توفير و قتھم و تسهيل أعمالھم و حمايتها وهي عمل جماعي متكامل يتمحور حوله جميع قطاعات العمل من حكومي وخاص و تعمل بشكل مكمل لبعضها البعض، وقطاعات تأطمح ل تكون جزء من المنظومة التي تعمل لتحقيق رؤية 2030.

Our Message

Information systems, technology and security systems are currently among the basics through which states are evaluated, and they are the basic pillar that makes a difference in people's lives to save their time and facilitate and protect their work. And we In Qitaf Altatawur aspires to be part of the system that works to achieve Vision 2030.



أهدافنا

تلبية كافة الاحتياجات لعملائنا من خلال تقديم مجموعة متكاملة من الخدمات من خلال فريق عمل متميز، يعمل جاهداً لإرضاء عملائنا على مدار الساعة.

Our Objectives

Meet all the needs for our customers by offering a full range of services through the featured work team, working hard to satisfy our customers at all times.

خدماتنا

- Cybersecurity solutions
- Aramco Cybersecurity Compliance (CCC) Certification Program
- Security Systems
- Surveillance systems
- Sound Systems
- Time Attendance systems
- Telephone system - Central System
- Create computer networks
(wired, wireless and fiber optic networks)
- Annual maintenance contracts
- Supply PC's, printers and all accessories
- Schemes processing and Site Survey, to identify the required systems including its suitable specification.
- Qitaf Tech Specialize to serve government and private institutions in all parts of the KSA.

- حلول الأمان السيبراني
- شهادة الالتزام بضوابط الأمان السيبراني (CCC) من أرامكو
- أنظمة الأمن والحماية
- أنظمة المراقبة
- أنظمة الصوت
- أنظمة مراقبة الدوام
- أنظمة الهاتف - السنترال
- إنشاء شبكات الحاسب الآلي
(السلكية، واللاسلكية وشبكات الألياف البصرية)
- عقود الصيانة السنوية
- توريد الأجهزة والطابعات وملحقاتها
- تجهيز المخططات وعمل دراسة للموقع وتحديد
الأنظمة اللازمة بأدق التفاصيل والاحتياجات والمواصفات
- متخصصون بخدمة المؤسسات الحكومية والخاصة
بكافة أنحاء المملكة

شهادة الالتزام بضوابط الأمان السيبراني (CCC) من أرامكو

نساعدك لتجهيز منشأتك وعمل الأوراق الالزمة لحصولك على شهادة الالتزام بضوابط الأمان السيبراني (CCC) بدأً أعمالك مع أرامكو.

نبذة عن الشهادة: أُسْتَحدث بـ برنامج اعتماد الالتزام بضوابط الأمان السيبراني (CCC) لضمان التزام جميع الأطراف الخارجية لدى أرامكو السعودية لمتطلبات الأمان السيبراني الواردة في معيار أرامكو السعودية للأمن السيبراني للأطراف الخارجية رقم (SACS-002).

يجب على الشركات الراغبة في مزاولة أعمال تجارية مع أرامكو السعودية والتسجيل فيها الالتزام بجميع الضوابط الواردة في "أ. قسم المتطلبات العامة" من معيار أرامكو السعودية للأمن السيبراني للأطراف الخارجية رقم (SACS-002).

Aramco Cybersecurity Compliance (CCC) Certification Program

We help you to prepare your facility and make the necessary papers to obtain a certificate of compliance with cybersecurity controls (CCC) to start your business with Aramco.

About the Certification: The Cyber Security Compliance Certification (CCC) program was created to ensure that all Saudi Aramco third parties comply with the cyber security requirements of Saudi Aramco Standard for Third Party Cybersecurity 002 (SACS-002).

Companies wishing to conduct business with Saudi Aramco and register with it must comply with all controls contained in "A. General Requirements Section" of Saudi Aramco Standard for Third Party Cybersecurity No. (SACS-002).



CYBER SECURITY

حلول الأمان السيبراني

الحلول التي يقدمها الأمان السيبراني لحماية المنشآت من الاختراق
والهجمات الخارجية والقرصنة والخطاء الداخلية

Cybersecurity Solutions

Cybersecurity solutions to protect facilities from hacking, external attacks,
piracy and internal errors

- Firewalls
- Virtual Private Network
- Intrusion detection systems
- Content distribution networks
- Computer anti-virus software

- الجدران الناريه
- الشبكة الوهمية والخفية
- أنظمة كشف التسلل
- شبكات توزيع المحتوى
- البرامج المضادة للفيروسات الحاسوب

أنظمة الأمان والحماية

تركيب أنظمة إنذار السرقة والاقتحام
بشقيها السلكي واللاسلكي

Security Systems

Design and Installation of theft and burglary alarm systems, both wired and wireless, where we are working on the best brands



Surveillance Systems

Design and implementation of monitoring surveillance cameras fixed and PTZ types, and surveillance through online self-registration for businesses and homes, where we are open to all types and manufacturers in this range, and activating the tracking and surveillance systems people are automatic (Facial Recognition) by the best developer of the software systems in the world.

أنظمة المراقبة

تصميم وتنفيذ أنظمة المراقبة بكاميرات المراقبة الثابتة والمتحركة بأنواعها، والمراقبة من خلال الانترنت والتسجيل الذاتي للشركات والمنازل، حيث أنشأنا منفتحون على جميع الأنواع والشركات المصنعة في هذا المجال، وتفعيل أنظمة التتبع ومراقبة الأشخاص بشكل أوتوماتيكي بإضافة أنظمة تتبع لлогه بواسطة أفضل الشركات المطورة لهذه البرامج في العالم.

Sound Systems

Design and installation of Public Address Systems and theaters, the halls and building and linked to the internal phone system.

أنظمة الصوت

تصميم وتركيب أنظمة الصوت العامة (مخاطبة الجمهور) وتجهيز المسارح والقاعات والمباني وربطها بنظام الهاتف الداخلي.

إنشاء شبكات الحاسب الآلي (السلكية، واللاسلكية وشبكات الألياف البصرية)

نبدأ بتصميم الشبكة انتقالا الى تنفيذها على ارض الواقع على يد أمهر الفنانين وثم برمجتها تحت اشراف مهندسين في مجال هندسة الشبكات وفي حال وجود رغبة عند العميل بتصميم الشبكة اثناء تشييد موقعه يقوم بالبدء من التصاميم الهندسية لموقع البناء بالتنسيق مع المكتب الهندسي للوصول للشبكة الامثل، ومن ثم تجهيزها وتشغيلها.

Create computer networks (wired and wireless networks, fiber optic)

Start from network design to the implementation on the ground at the hands of the most skilled technicians, and then programmed under the supervision of engineers in the field of network engineering, and in the event of a desire to design Network through the construction of building, we start to designs Engineering for the construction site in coordination with the engineering office to gain access to optimal network solution, and then processing and operation.



Annual Maintenance Contracts

Annual maintenance contract services, including servers, networks, computers, monitoring and control systems, and cybersecurity.

عقود الصيانة السنوية

خدمات عقود الصيانة السنوية مروّأ بالسيرفر والشبكات وأجهزة الكمبيوتر، أنظمة المراقبة والتحكم والأمن السيبراني.



المنطقة الجغرافية



Geographical Area

We serve you in all regions of the Kingdom of Saudi Arabia



عملائنا

- مكتب المتابعة الاجتماعية
- مكتب المتابعة الاجتماعية بالاحساء
- وحدة الحماية الاجتماعية
- مؤسسة التربية النموذجية
- دار التوجيه الاجتماعي
- مجموعة الناصر للتجارة
- شركة رام العربية للمقاولات العامة
- شركة رواد الإطارات
- شركة إبناء الهاجري للمقاولات
- شركة عامر الدوسرى للنقليات
- مكتبة دار الهجرة
- مستوصف الفارابي
- مصنع بوابة لبنان للأعمال الحديدية
- مجمع العيادات التخصصي - صفوى
- شركة الجزيرة لتأجير السيارات
- شركة التوكيلات العالمية للسيارات المحدودة
- الشركة السعودية لمعدات дизيل
- الشركة الطبية المتخصصة
- شركة عيادات النخبة المتخصصة
- الشركة النموذجية لصناعة الخرسانة مسبقة الصنع
- شركة المبني العالمي للمقاولات
- شركة المركز للاستثمار العقاري
- المركز العربي للدراسات الهندسية
- مجموعة حمود الحمامد القابضة
- مدارس اثراء للتعليم
- شركة اليمامة لوساطة التأمين
- النهدي العقارية (شركة قطاف الأرض للتطوير العقاري)
- معرض الدفاع العالمي - الرياض - الهيئة العامة للصناعات العسكرية
- فندق القمر
- وادي القهوة
- شركة خطوة جمل لقهوة
- شركة اوكتافارما - الرياض
- مؤسسة الزاين للتجارة والمقاولات
- وزارة الشؤون الاجتماعية
- مركز الأمير سلطان للتربية الاجتماعية



Our clients

- Aljazirah rent a car
- ALTAWKILAT FOR CARS
- SAUDI DIESEL EQUIPMENT
- ProMedEx
- Elite Specialist Clinics
- Ideal Pre-cast company
- International Building Company
- MARKAZ RealState
- ACES Arab Center for Engineering Studies
- Hamood H. Al-Hammad Group Holding
- ITHRA Education
- Al Yamamah Insurance Brokers Company
- Al-Nahdi Real Estate (Qitaf al- Ardh Real Estate Dev. CO.)
- WORLD DEFENSE SHOW
- Moon Hotel
- Coffee Valley
- CamelStep
- OCTAPHARMA
- Al-Zabin Trading
- Ministry of social affairs
- Prince Sultan Center for Social Educational
- Social Follow-up Office-DMM
- Social Follow-up Office-Ehsaa
- Unit Social Protection
- Ideal Education Foundation
- Social Guidance
- Al-Nassier Group
- RAM Contracting company
- Goers tire company
- Al-Hajeri Contracting
- Amer Al-Dosari Transport Company
- Dar al-Hijrah library
- Farabi dispensary
- Lebanon gate Iron Works Factory
- Specialized clinics Center - Safwa



العنوان الوطني



+996555388398

Info@Qitaf-Tec.Com